
Aan:
de heer Ch.C. de Haas
en mevrouw N. Nieuwenhuizen

(i.a.a. de overige statenleden)

Assen, 25 september 2000
Ons kenmerk 38/6.10/2000007921
Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 29 van het Reglement van orde
inzake wachtlijstproblematiek in de zorgsector

Geachte heer De Haas en mevrouw Nieuwenhuizen,

Bij brief d.d. 16 juli 2000 legt u ons enige vragen voor inzake de wachtlijstproblematiek
in de zorgsector. Hieronder hebben wij de antwoorden op uw vragen geformuleerd.

Vraag 1
Bent u met de OPD van mening dat de provincie Drenthe er bij het Rijk op aan moet
dringen deze wachtlijsten op korte termijn, met behulp van de benodigde financiële
middelen, terug te dringen. Met de huidige overschotten op de rijksbegroting moet dit
mogelijk zijn. Het geld komt dan terecht waar het het meest
nodig is in deze tijd van materiële welvaart voor velen.

Antwoord
Op Prinsjesdag is ƒ 3,7 miljard extra voor de zorg uitgetrokken voor
bestrijding van de wachtlijsten en vermindering van de werkdruk.
Op grond hiervan delen wij uw opvatting niet dat nu nog bij het Rijk
moet worden aangedrongen om wachtlijsten terug te dringen.

Vraag 2
Bent u nog steeds van mening – zoals door u verwoord in de Regiovisie verpleging en
verzorging – dat er pas over twee jaar een plan moet komen om de
arbeidsvoorwaarden in de zorgsector te verbeteren zodat de wachtlijsten weggewerkt
kunnen worden. Of deelt u de mening van de OPD, dat dit plan er binnen twee
maanden moet liggen, zodat het wegwerken van de wachtlijsten op korte termijn ter
hand genomen kan worden en men niet vele maanden hoeft te wachten voordat men
de benodigde hulp kan krijgen.
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Antwoord
Zie antwoord bij vraag 1.

Hoogachtend,

gedeputeerde staten van Drenthe,

H. Rappa-Velt, griffier S.B. Swierstra, wnd. voorzitter

gm/fv/coll.

De bijlage
• brief van de heer Ch.C. de Haas en mevrouw N. Nieuwenhuizen d.d. 16 juli

2000
is niet digitaal beschikbaar


